
Informacja z realizacji wniosków zgłaszanych przez radnych w okresie międzysesyjnym  

Osoba zgłaszająca Treść zgłoszenia Sposób załatwienia 

p. M. Mirek Proszę o usunięcie drzew i krzewów rosnący przy ul. Dworcowej w 
Staniszczach Małych przy wyjeździe na most po prawej stronie drogi. 
Co roku gałęzie tych roślin zasłaniają znak ustąp pierwszeństwa 
przejazdu, który się tam znajduje. Doraźne podcinanie gałęzi nie 
rozwiązuje problemu. Znak ten powinien być z daleka widoczny, 
podobnie jak oznakowanie poziome w tym miejscu, które również 
powinno zostać pilnie poprawione 

Zostało przekazane pismem  Gk.7010.26.2024 do 
Starostwa Powiatowego w Strzelcach Opolskich 

Proszę o ustalenie i podanie do publicznej wiadomości uzyskanych 
informacji na temat tego, jak budowa elektrowni wodnej wpłynie na 
poziom wody w Małej Panwi w Staniszczach Małych. Wśród 
mieszkańców krąży informacja, że poziom wody ma zostać na stałe 
znacznie podniesiony. Jeśli to prawda, znacznie przyspieszy to 
możliwość wylania rzeki w przypadku nagłych intensywnych opadów. 
Czy gmina monitoruje tę sprawę? To nas finalnie dotknie obowiązek 
reagowania kryzysowego. Czy podniesienie poziomu rzeki nie wpłynie 
na poziom wód gruntowych? Zielona energia jest nam bardzo 
potrzebna, ale musimy być przygotowani jako gminna na różne 
konsekwencje ingerencji w przebieg Małej Panwi i brać je pod uwagę.. 

Zapytanie zostało przekazane inwestorowi. Po uzyskaniu 
odpowiedzi udzielimy informacji w tym zakresie 

Proszę o uzupełnienie i poprawienie poziomu oświetlenia ulic w 
Staniszczach Małych:  
- ul. Krzywej na odcinku od ul. Ks. Gajdy do stacji PKP. Jest to droga 
dojazdowa do stacji kolejowej, która pomimo, że znajduje się w 
centrum wsi, na tym odcinku jest nieoświetlona. Droga prowadzi po 
łuku, przez co widoczność jest tam znacznie ograniczona. Brak latarni 
dodatkowo zmniejsza komfort poruszania się niechronionych 
uczestników ruchu drogowego w tym miejscu. 
- ul. Polnej na odcinku, gdzie w ostatnim czasie zostały wybudowane 
nowe domy. Na skrajnych odcinkach, od ul. Myśliwca i Korfantego, ul. 
Polna jest oświetlona, a w środkowej części, gdzie do niedawana były 
łąki - nie. Uważam, że powinniśmy wyjść na przeciw inwestorom i 
zadbać o ich bezpieczny dojazd do posesji.  
- ul. Cmentarnej przy wjeździe od ul.Hauptstocka. Tamtejsi 
mieszkańcy zwracają uwagę, że ciasna zabudowa na początku ulicy 

Sprawy związane z oświetleniem omówione zostaną na 
najbliższym posiedzeniu  Komisji Gospodarczej i 
Rolnictwa. Aby móc realizować te zadanie koniecznym jest 
wprowadzenie ich do budżetu, a następnie przygotowanie 
stosownej dokumentacji.  
W zawiązku z faktem, iż planowana jest przebudowa 
oświetlenia ulicznego w rejonie ul. Brzozowej i Prostej w 
Kolonowskiem zdjęte punkty świetlne zostaną 
odpowiednio rozdysponowane, zgodnie ze zgłoszeniami, 
pod warunkiem, że w miejscach tych istnieją technicze 
warunki umożliwiające ich montaż.  
Zawsze istnieje też możliwość aby zadania związane z 
rozbudową oświetlenia planować w ramach funduszu 
sołeckiego.  



 

powoduje, że jest to miejsce wyjątkowo ciemne. Czy istnieje 
możliwość umieszczenia tam dodatkowej latarni lub zmiany kąta 
padania światła tych istniejących? 

p. M. Wojtakowska W związku z ograniczeniem widoczności, a także z zagrożeniem 
bezpieczeństwa w ruchu drogowym na ulicy Krzywej w Staniszczach 
Małych (odcinek PKP  - ul. Ks. Gajdy), wnioskuję (skoro nie ma innej 
możliwości) o zamontowanie na tym odcinku lampy solarnej. 
Mieszkańcy od dawna zgłaszają, że miejsce to jest niedoświetlone, 
jest to uciążliwe i niebezpieczne w szczególności dla pieszych i 
rowerzystów 

Dotychczas nie stosowaliśmy rozwiązań w oparciu o 
lampy solarne. Sprawy związane z oświetleniem 
omówione zostaną na najbliższym posiedzeniu  Komisji 
Gospodarczej i Rolnictwa. Aby móc realizować te zadanie 
koniecznym jest wprowadzenie ich do budżetu, a 
następnie przygotowanie stosownej dokumentacji.  
W zawiązku z faktem, iż planowana jest przebudowa 
oświetlenia ulicznego w rejonie ul. Brzozowej i Prostej w 
Kolonowskiem zdjęte punkty świetlne zostaną 
odpowiednio rozdysponowane, zgodnie ze zgłoszeniami, 
pod warunkiem, że w miejscach tych istnieją technicze 
warunki umożliwiające ich montaż.  
Zawsze istnieje też możliwość aby zadania związane z 
rozbudową oświetlenia planować w ramach funduszu 
sołeckiego.  

Wnioskuję o pomalowanie/odnowienie barier na moście nad rzeką 
Mała Panew w Staniszczach Małych w celu poprawy widoczności i 
bezpieczeństwa w tej lokalizacji 

Zostało przekazane pismem  Gk.7010.26.2024 do 
Starostwa Powiatowego w Strzelcach Opolskich 

Ponownie wnioskuję o montaż podwójnego lustra na skrzyżowaniu 
ulic Hauptstocka i Dworcowej ( w kierunku mostu) w Staniszczach 
Małych. W miesiącu maju i czerwcu ponownie na tym odcinku doszło 
do niebezpiecznych zdarzeń drogowych z udziałem samochodów. 
Mieszkańcy apelują  o podjęcie działań właściwych samorządów w 
kwestii bezpieczeństwa w w/w lokalizacji 

Zostało przekazane pismem  Gk.7010.26.2024 do 
Starostwa Powiatowego w Strzelcach Opolskich 


		2024-06-17T11:00:22+0200




